
 

 

 
 
 
 
Nr. 67/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 29 august 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - 
sat Chilieni, lipsind: Csatlós László, Kolcza István. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1071/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general 
al municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. 
Începem ședința de astăzi. Facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m./lb.r.): „Suntem statutari. Începem ședința de astăzi. Are cineva de adăugat 
puncte la diverse?”  
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Eu aș dori să  
adaug un punct D1, care se referă la aprobarea modificării Contractului de asociere nr. 
54239/17.08.2022 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya 
Ádám”, Asociația Mathias Corvinus Collegium Egyesület și Vibe Events Management 
SRL în vederea organizării Festivalului cultural și de tineret ”SEPSI TABAKÓ” în 
municipiul Sfântu Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Are cineva 
întrebări, intervenții, sau dacă dorește cineva să mai adauge ceva? Dacă nu, prima dată 
citesc o parte din Codul administrativ, după care votăm punctul D1 și Ordinea de zi. 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: 
potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Eu și semnalez faptul că nu particip la deliberarea și votarea punctului 
D1. Dacă mai sunt astfel de cazuri?” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt Sipos Dóra și nu aș 
vrea să particip la deliberarea și votarea punctului D1.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Începem votarea pentru a adăuga punctul D1.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt aici, și sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord și eu. Am 
avut microfonul oprit.” 
 Se votează cu 18 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), luarea 
pe Ordinea de zi a punctului D1. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Acum vă rog 
să votați Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bună ziua. Sunt prezent și eu și 
sunt de acord.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Am aprobat cu 18 voturi pentru. Urmează punctul I. Comisiile I, IV și V au avizat 
favorabil.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 



 

 

completarea HCL nr. 5/2022 privind aprobarea rețelei școlare preuniversitare de stat din 
municipiul Sfântu Gheorghe pentru anul școlar 2022 – 2023. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Datorită faptului că 
am înființat Creșa din Sfântu Gheorghe, instituția care va coordona creșele din oraș și care 
are personalitate juridică, este necesară introducerea acesteia în rețeaua școlară. Acest 
lucru se realizează prin proiectulul de hotărâre. Avem posibilitatea de a include și ulterior 
în anul școlar 2022 – 2023. Mulțumesc.”  
 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 358/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Dacă cineva are întrebări, intrevenții? Dacă nu, atunci votăm.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
I.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „S-a acceptat în 
unanimitate de voturi, cu 18 voturi am votat. Urmează punctul D1. Comisiile I, IV și V au 
acordat aviz favorabil. La comisia IV d-na Sipos Dóra-Viola nu a participat la deliberare și 
la vot, respectiv la comisia V Zsigmond József nu a participat la deliberare și la vot.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării Contractului de asociere nr. 54239/17.08.2022 încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám”, Asociația Mathias Corvinus Collegium 
Egyesület și Vibe Events Management SRL în vederea organizării Festivalului cultural și 
de tineret ”SEPSI TABAKÓ” în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Este vorba de punctul 
pe care joia anterioară nu l-am putut prezenta, contractul aprobat anterior, încheiat între 4 
părți: între Municipiul Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám”, Asociația 
Mathias Corvinus Collegium Egyesület și Vibe Events Management SRL. Am dori să-l 
completăm cu Centrul de Cultură al Județului Covasna, cu Asociația pentru Dezvoltarea 
Turismului în Județul Covasna și respectiv, cu Asociația MIK, motiv pentru care a trebuit 



 

 

să completăm și bugetul, care este important pentru organizarea Festivalului ”SEPSI 
TABAKÓ”, organizat între 1 și 3 septembrie în fosta Fabrică de Țigarete. Vă mulțumesc.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, 2 consilieri nu participă la deliberare și la vot (Sipos 
Dóra-Viola, Zsigmond József), HOTĂRÂREA NR. 359/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Fac o 
corectare. Când am zis faptul că am votat cu 18 voturi pentru, defapt am votat cu 19 voturi 
pentru. Îmi cer scuze. Să votăm acum despre punctul D1.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
D1.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu D1.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Eu și Sipos 
Dóra nu participăm la vot. Cu 17 voturi a fost aprobat punctul D1. Mulțumesc pentru 
prezență. Închei ședința. Ne vedem în septembrie.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 septembrie 2022. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                    PENTRU SECRETAR GENERAL 
            Zsigmond József                                 Morar Edith 
 

 

 


